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Protokół  XXVII sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  28 stycznia 2021 roku 

 

                Obrady dwudziestej siódmej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się 

o godzinie 900  i trwały do godzinny 940. W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych zgodnie 

z listą obecności (nieobecni radni Mirosław Małecki, Piotr Turczyński).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

3. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

4. Anna Malinowska – Naczelnik Wydziału OR, 

5. Iwona Boratyn  - Rzecznik prasowy Gminy Włoszczowa, 

6. Arkadiusz Milewski – Z-ca Dyrektora SCO  we Włoszczowie, 

7. Konrad  Kokowski –  Adwokat. 

       

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady dwudziestej siódmej sesji VIII kadencji Rady 

Miejskiej we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 13 radnych i obrady są 

prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa Suligę.  

 

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady – zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, zmian nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

 Głosowanie: 13 głosów „za”, porządek został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu  XXVI sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał  XXVI sesji Rady Miejskiej   

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) przyjęcia  planów pracy stałych Komisji  i planu kontroli Komisji Rewizyjnej  Rady 

Miejskiej we Włoszczowie na 2021 rok,  

2) przyjęcia na 2021 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Włoszczowa oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie będzie 

przyznawane, 

3) rozpatrzenie skargi na działanie Dyrektora Przedszkola Samorządowego Nr 2  

we Włoszczowie, 

4) rozpatrzenie skargi na niewłaściwe działanie Burmistrza Gminy Włoszczowa, 

6. Sprawy różne. 

7. Zamkniecie obrad. 
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Do punktu 3                                                                                                                                                                                                                                                

Przyjęcie  protokołu XXVI sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XXVI sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 30 grudnia 2020r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  

uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół 

poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 głosów „za”  -  protokół został przyjęty. 

Do punktu 4 

Informacja Burmistrza Gminy z realizacji uchwał  z  XXVI sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza o przedstawienie informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na XXVI sesji Rady Miejskiej w dniu 30 grudnia  2020r. podjęto 

6  uchwał, które w dniu 31 grudnia 2020r.przekazano: 

−  Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 

gminnym – 3 uchwały, 

− Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy z dnia 7 października 1992r. 

o regionalnych izbach obrachunkowych – 2 uchwały, 

−  w dniu 30 grudnia 2020r. przekazano do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Świętokrzyskiego w trybie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. 

o ogłoszeniu aktów normatywnych i niektórych aktów prawnych - 3 uchwały. 

Burmistrz  - przedstawił informację dotyczącą realizacji uchwał podjętych na XXVI sesji. 

Poinformował również, że w okresie między sesjami wydał 18 zarządzeń dotyczących 

funkcjonowania Urzędu i jednostek organizacyjnych. 

 

Do punktu 5.1  

przyjęcia  planów pracy stałych Komisji  i planu kontroli Komisji Rewizyjnej  Rady Miejskiej 

we Włoszczowie na 2021 rok 

Przewodniczący Rady –  zapytał czy są pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono.  

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXVII/180/21  w sprawie przyjęcia  planów pracy stałych Komisji  i planu kontroli 

Komisji Rewizyjnej  Rady Miejskiej we Włoszczowie na 2021 rok. 

 

Do punktu 5.2 

przyjęcia na 2021 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Włoszczowa oraz specjalności i form 

kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane 

Przewodniczący Rady –  zapytał czy są pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono.  

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXVII/181/21 w sprawie przyjęcia na 2021 rok planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Włoszczowa oraz specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie będzie 

przyznawane. 

 

Do punktu 5.3 

rozpatrzenie skargi na działanie Dyrektora Przedszkola Samorządowego Nr 2  

we Włoszczowie 
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Przewodniczący Rady –  zapytał czy są pytania do projektu uchwały.  

Henryka Skiba Sekretarz Gminy – poinformowała, że w publikatorach  Kpa zarówno  

w podstawie prawnej jaki i uzasadnieniu dopisane zostały pozycje. Ponadto w uzasadnieniu  

w pierwszym akapicie wystąpił błąd literowy było „skarżącej” powinno być „skarżącemu”.   

W następnej uchwale również  uzupełnione zostały publikatory.  

Przewodniczący Rady - odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXVII/182/21  w sprawie rozpatrzenie skargi na działanie Dyrektora Przedszkola 

Samorządowego Nr 2 we Włoszczowie. 

 

Do punktu 5.4   

rozpatrzenie skargi na niewłaściwe działanie Burmistrza Gminy Włoszczowa         

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXVII/183/21 w sprawie rozpatrzenie skargi na niewłaściwe działanie Burmistrza 

Gminy Włoszczowa. 

Do punktu 6         

          Sprawy różne 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w temacie spraw różnych. 

Radny Zbigniew Woldański – zwrócił się z prośbą o ustawienie na przystankach BUS koszy na 

śmieci o większej pojemności. Obecnie ustawione są za małe i są przeładowane. 

Przewodniczący Rady – poprosił o ustawienie koszy o większej pojemności przy sklepie 

„TESCO” , gdyż również są przeładowane w sobotę i niedzielę. W pobliżu jest Kościół,  

a śmieci porozrzucane są pod samo ogrodzenie.   

Radny Zbigniew Woldański – poinformował, iż w poprzedniej kadencji była przeprowadzona 

rozmowa z Prezesem PGKiM we Włoszczowie na temat opróżniania koszy przez pracowników 

w dni wolne. Zapytał czy można liczyć, że  kosze w piątek popołudniu bądź w sobotę będą 

opróżniane? 

Radny Dariusz Gieroń – poinformował, iż podobny problem z koszami występuje na ulicy 

Młynarskiej w dni targowe. 

Radny Roman Sybis – zwrócił się o ustawienie dodatkowego kosza na śmieci przy ulicy 

Żeromskiego od strony szpitala, tam jest tylko jeden kosz na całą ulicę. 

Radny Czesław Młynarczyk – poinformował, iż na ostatniej sesji zgłosił potrzebę 

zabezpieczenia placu po budowie obwodnicy  przy ulicy Jędrzejowskiej. Do tej pory plac  

nie został zabezpieczony i prywatne samochody zwożą tam kamienie i gruzy. 

Burmistrz – odniósł się do pytań w sprawie koszy. Uważa, że przyczyną tego stanu rzeczy jest 

niewłaściwe zachowanie niektórych osób, zamiast do kosza rzucają obok. Każdy powinien  

w takiej sytuacji zareagować. Większe kosze nie przyczynią się do rozwiązania tego problemu.  

Natomiast opróżnianie koszy w sobotę czy niedzielę wiązało się będzie ze wzrostem kosztów. 

Przewodniczący Rady –  stwierdził, że mimo wzrostu kosztów należy ten problem rozwiązać. 

Burmistrz – podkreślił, że docierają do niego również sygnały w zakresie problemów  

z utrzymaniem czystości na terenach administrowanych przez innych zarządców, na osiedlach. 

Widocznie zarządcy borykają się także z problemem zapewnienia pracowników w weekendy.  

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza o konkretną informację w tej sprawie. 

Radny Zbigniew Woldański – stwierdził, że do rozwiązania tego problemu wystarczy 

właściwie zorganizowana praca, dostosowanie regulaminów pracy tak, aby na przykład 

poniedziałek był dniem wolnym od pracy dla tych pracowników, którzy pracują w niedzielę. 

Tak jest w niektórych zakładach. Nic nie trzeba płacić dodatkowo wystarczy jednemu czy 

dwóm pracownikom. Jako przykład takiej organizacji pracy podał Dom Kultury we 
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Włoszczowie. Dodał, że jeśli kosze zapełnione są dużymi kartonami po posiłkach wynoszonych 

na zewnątrz to trudno jest wrzucić inny odpad bo się po prostu  nie zmieści.  Dlatego sugestia 

jest taka aby pojemniki na śmieci w rynku i przystankach były większe.  

Sławomir Owczarek Dyrektor Biura ds. Inwestycji – odnosząc się do wypowiedzi Radnego 

Zbigniewa Woldańskiego stwierdził, że w DK za pracę w niedzielę jest dzień wolny np.  

w poniedziałek. W sytuacji PGKiM odbiór dnia wolnego w dni robocze spowoduje, że w teren 

wyjedzie mniej pracowników, co spowoduje, że okrojony skład nie będzie w stanie wykonać 

wszystkich obowiązków min. w zakresie opróżnienia koszy na terenie Gminy. Uważa, że 

problem z przepełnionymi koszami występuje w miejscach, gdzie obok jest prowadzona 

działalność handlowa nie tylko gastronomiczna. Ten problem po zamontowaniu monitoringu 

w ramach rewitalizacji, być może uda się rozwiązać. Chodzi o to, aby koszty odbioru śmieci  

z przedsiębiorców, którzy tak postępują nie były przerzucane na mieszkańców.  Ogólnie system 

w Polsce odbierania odpadów jest niedopracowany od kilku lat, jeśli ten system w przyszłości 

Państwo naprawi to będzie można więcej wymagać od Gminy.  

Radny Zbigniew Woldański -    poinformował, że każdy sklep  ma podpisaną umowę na wywóz 

odpadów. W zakresie wykonywania pracy w weekendy dodał, że w przypadku pracy  

od poniedziałku do piątku  to jest tyle samo dni co od wtorku do soboty.    

Sławomir Owczarek Dyrektor Biura ds. Inwestycji -  odniósł się do wypowiedzi radnego 

Zbigniewa Woldańskiego cyt. „ja już wcześniej powiedziałem, że  to się tyko tak panu wydaje, 

że to nie  jest problem, natomiast jest problem. My tu możemy  publicznie dyskutować przez 

najbliższe dwie godziny i to nic nie przyniesie. Natomiast nie ma pan racji, że to nie wpływa na 

cenę śmieci, bo niestety wpływa.  Ja tutaj akurat nie piłem do pana, że pan  ma działalność 

gospodarczą, tylko mówię o tym  co jest i owszem mają umowę a niektórzy, sam widzę jak w 

sobotę czy w piątek wynoszą do kosza w rynku, sam to widzę. Jeśli będzie monitoring to 

częściowo sprawa w rynku sama się wyjaśni.   

Radny Zbigniew Woldański – cyt. „Ale umowa to nie jest tylko umowa, ale również opłata stała 

mamy tak jak każdy”. 

Sławomir Owczarek Dyrektor Biura ds. Inwestycji – Cyt. „oczywiście, że tak tylko w tym 

momencie właściciel 1, 2 czy 3 sklepu jeśli 3 razy w tygodniu wyniesie do kosza w rynku, a raz 

na dwa tygodnie do niego przyjedzie i odbierze kosz to ma najniższa stawkę. A gdyby do niego 

przyjechał trzy razy w tygodniu to stawka na umowie musi być wyższa bo trzy razy przyjeżdża”.      

 Radny Jerzy Wiśniewski -  zapytał kto będzie nadzorował ten monitoring. Dodając, że oby się 

tak nie stało, że będzie to wyglądało jak atrapa. 

Sławomir Owczarek Dyrektor Biura ds. Inwestycji – poinformował cyt.” monitoring wizyjny 

miasta po to jest będzie żeby zmonitorować główne ulice wjazdowe do miasta i temu ma służyć.  

Rynek też jest  w mieście póki co cały runek będzie zmonitorowany. Monitoring ma  za zadanie 

żeby zapętlić na prze szczeni tygodniowego nagrania i dopiero po nim następnie pokrywać 

następnym nagraniem. Monitoring zamontowany jest na budynku Urzędu i w rynku.  W razie 

gdyby się coś działo w mieście Policja czy Prokurator potrzebuje jakiegoś nagrania wtedy  to 

nagranie się zgrywa i przekazuje. Monitoring nie ma za zadania aby zatrudnić dodatkowego 

pracownika żeby siedział i patrzył przez 24 godziny na dobę patrzył w monitor co się dzieje. 

Jeśli się coś dzieje to po to jest monitoring żeby właśnie sprawdzić kto tenty  przejeździł kto coś 

zrobił kto był sprawcą wypadku. Monitoring będzie na wszystkich głównych drogach 

wlotowych ulicach.     

Radny Jerzy Wiśniewski – cyt. „ powstanie, ale żeby on się nie stał taką tylko atrapą która jest 

i mam pytanie kto to będzie nadzorował”.  

Sławomir Owczarek Dyrektor Biura ds. Inwestycji - cyt. „ jak pan sobie to wyobraża, czy my 

jesteśmy służbą Policyjną czy inną, że ma siedzieć operator całą dobę  i ma patrzeć w 17, 18 

czy 20 kamer podzielonych na oczka? One będą pracować 24 godziny na dobę, na tym polega 

monitoring wizyjny miasta”. 

Radnym Jerzy Wiśniewski   -  cyt. „Powiem tak, nie wiem na ile się zmieniły przepisy, ale będąc 

komendantem III Komisariatu Policji w Kielcach miałem pod sobą monitoring miasta całej 
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ulicy Sienkiewicza i całego centrum i takie coś nadzorował policjant, który siedzi 24 godziny 

na dobę, i ten monitoring, on patrzy w niego 24 godziny na dobę i widzi, co się dzieje i w ten 

sposób może szybko zareagować na pewne sytuację nieprawidłowe. I dlatego nie wiem czy się 

zmieniły przepisy, że kiedy, bo wiem, że do tej pory tak się dzieje w Kielcach, czemu nie można 

tego zrobić we Włoszczowie”.  

Sławomir Owczarek Dyrektor Biura ds. Inwestycji -  cyt. „ależ już panu odpowiadam, bo nie 

mówię, że nie można zrobić. Jak pan słusznie zauważył to Policja siedziała i patrzyła przez 24 

godziny w monitor, bo Policja  ma taką pracę, że  ktoś na tej dyżurce cały czas siedzi 24 godziny 

na dobę. Nie jest to zatrudnienie i stworzenie dodatkowego etatu w Gminie , a w zasadzie trzech 

żeby można siedzieć 8 godzin każdy po 8 godzin tak. Swego czasu jak przystąpiliśmy do 

stworzenia rewitalizacji-monitoringu ówczesny Komendant nie wiem czy nie był 

zainteresowany podłączeniem, czy jemu jakieś przepisy tego zabraniały nie wiem. W każdym 

razie z rozmów mieliśmy informację jak gdyby negatywną. Co nie znaczy, że w chwili obecnej 

jeśli monitoring będzie zrobiony i obecna, że tak powiem Policja, władza , Komendant 

powiatowy, wojewódzki wyrażą akces taki, że będą chcieli mieć do tego dostęp to w obecnej 

chwili, to  nie jest problem zrobić dostęp internetowy i odpowiednią wtyczkę internetową dla 

danego programu dla służby Policji. 

Radny Roman Sybis – cyt.” Ja jeszcze raz w kwestii koszy na śmieci. Otóż zostały zamontowane 

kosze na śmieci. Kosze na śmieci na tych wszystkich nowych obszarach rewitalizowanych, na 

os. Brożka czy Armii Krajowej, czy Broniewskiego i bardzo dobrze. Bardzo takie estetyczne, 

ładnie wyglądają z tym, że tak mam pewne obawy, bo bardzo łatwo wyjmuje się te to, wnętrze 

ten pojemnik z tej obudowy. Obawiam się, oby tak nie było, że ktoś tam dowcipny zacznie się 

tym interesować i niebawem, no część tych pojemników zniknie. Czy nie, czy by nie przewidzieć, 

ewentualnie tak z ostrożności i w jakiś sposób tam zamontować, żeby nie było takiej możliwości 

wyjęcia swobodnego. Dziękuję. Jako sugestia taka”. 

Sławomir Owczarek Dyrektor Biura ds. Inwestycji – cyt. „panie radny prosiłbym nie 

podpowiadać wandalom, że można coś łatwo ukraść. Natomiast wszystkie kosze, czy by to było 

we Włoszczowie , czy nie we Włoszczowie no kosz wewnętrzny, który się wyjmuje i opróżnia nie 

może być ekstra czymś przykręcony, zabetonowany w sensie, że nie można go wyjąć.  Bo 

pracownik czy to nasz od zieleni, czy z PGKiM-u , który przyjeżdża, opróżnia kosze to musi 

mieć do tego dostęp, żeby wyjąć no niestety, no tak to jest. Natomiast co do tego, że ktoś się 

może zainteresować - może się zainteresować.  Ja swego czasu widziałem jak nasz ciężki uliczny 

kosz w jakiejś miejscowości już nie będę wymawiał, bo to nie o to chodzi, był wrzucony na dach 

przystanku autobusowego. No zdarzają się niestety tacy mieszkańcy tacy ludzie i na to nic nie 

poradzimy.”     

 Przewodniczący Rady – zapytał czy są jeszcze pytania, więcej pytań nie wniesiono. 

 

Do punktu 7 

Przewodniczący Rady – stwierdził, iż został wyczerpany zaproponowany porządek 

dzisiejszych obrad i zamknął obrady dwudziestej siódmej sesji Rady Miejskiej we 

Włoszczowie. 

 

 

 

           Protokołował                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

/-/ Mirosław Witkowicz                                                              /-/ Grzegorz Dudkiewicz 

 


